
In juni 2022 hebben we een informatieavond gehouden in de Klokkestoel met als thema: 
“Wat is de ideale ontmoetingsplek in Heibloem”. 

We hebben die avond vooral gesproken over de verandering in het maatschappelijk landschap. 
Alles verandert met de tijd; de behoeftes, de bevolkingssamenstelling, leefstijl, tijdsbesteding, een 
terugtredende overheid en ga zo maar door. 

Het ging dus over veranderen. Reflecterend op de Klokkestoel; er moet iets veranderen. Maar wat 
en hoe? Wij willen samen met jullie gaan veranderen in Heibloem. Samen moeten we nadenken 
over wat we willen en kunnen met een toekomstbestendig gemeenschapshuis. 

VKKL heeft een haalbaarheidsstudie gedaan naar de toekomst van de Klokkestoel. En daarbij met 
alle huurders 
van de Klokkestoel gesproken en met eventuele mogelijke accommodaties in het dorp waarnaar 
een gemeenschapshuis (gedeeltelijk) verplaatst zou kunnen worden. Uit die gesprekken zijn 
conclusies gekomen. 
Die zijn eind november 2022 gedeeld tijdens een informatieavond in De Klokkestoel. 

Centraal op deze avond in november stond “de toekomst van de Klokkestoel als gebouw”. Al snel 
bleek dat er geen toekomstmogelijkheden zijn voor de Klokkestoel als gebouw. Mart, Piet en Ralf 
van VKKL lichtten de alternatieven toe. Wellicht is het mogelijk de activiteiten of een gedeelte 
daarvan voort te zetten bij een van de andere accommodaties in ons dorp, namelijk bij Heidegoud, 
in de voetbalkantine, bij de handboogvereniging of in de kerk. 

Intussen hebben we niet stil gezeten en is er contact met de gemeente geweest over het verdere 
traject. Begin februari zullen we als bestuur Klokkestoel met de procesregisseur van de Gemeente 
Leudal, VKKL en de werkgroep in gesprek gaan over het vervolg traject. 
We houden jullie op de hoogte! 

 


